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Eclipse the Moon  

A solar eclipse occurs when the Moon moves in front of the sun and hides at least 

some part of the sun from the earth .In a partial eclipse, the moon covers part of the 

sun :in an annular eclipse, the Moon covers the center of the sun , leaving a bright 

ring of light around the Moon :in a total eclipse ,the Sun is completely covered by the 

Moon . 

It seems rather improbable that a celestial body the size of the Moon could completely 

block out the tremendously immense Sun ,as happens during a total eclipse, but this is 

exactly what happens. Although the Moon is considerably smaller in size than the Sun 

,the Moon is able to cover the sun because of their relative distances from Earth .A 

total eclipse can last up to 7 minutes, during which time the Moon shadow moves 

across Earth at a rate of about 6 kilometers per second 

 

 وغٛف اٌمّش

ٚرذذس ظب٘شح اٌىغٛف ػٕذِب ٠زذشن اٌمّش أِبَ اٌؾّظ ٠ٚخفٟ ِب لا ٠مً ػٓ جضء ِٓ اٌؾّظ ِٓ الاسض ٚفٟ 

: فٟ اٌىغٛف اٌذٍمٟ ٠غطٟ اٌمّش ٚعػ اٌؾّظ, ربسوب دٍمخ  اٌىغٛف اٌجضئٟ , ٠غطٟ اٌمّش جضءا ِٓ اٌؾّظ

 ِٓ اٌعٛء اٌغبغغ دٛي اٌمّش : فٟ اٌىغٛف اٌىٍٟ, ٠زُ رغط١زٙب ثبٌىبًِ ِٓ لجً اٌؾّظ اٌمّش.

٠جذٚ ٚاسدا ثً أْ جشَ عّبٚٞ فٟ دجُ اٌمّش ٠ّىٓ اْ رّٕغ رّبِب اٌؾّظ ٘بئٍخ جذا, وّب ٠ذذس أثٕبء اٌىغٛف 

بٌعجػ ِب ٠ذذس. ػٍٝ اٌشغُ ِٓ أْ اٌمّش ٘ٛ أصغش ثىث١ش ِٓ دجُ اٌؾّظ , ٚاٌمّش ٘ٛ اٌىٍٟ, ٌٚىٓ ٘زا ٘ٛ ث

دلبئك, ٟٚ٘  7لبدسح ػٍٝ رغط١خ اٌؾّظ ثغجت اٌّغبفبد إٌغج١خ ِٓ الأسض. وغٛفب و١ٍب ٠ّىٓ أْ رصً إٌٝ 

 و١ٍِٛزشاد فٟ اٌثب١ٔخ اٌٛادذح 6اٌفزشح اٌزٟ ظً اٌمّش ػجش الأسض ٠زذشن ثّؼذي ِٓ دٛاٌٟ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 اٌشِض اٌٛغٕٟ
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while the bald eagle is one national symbol of the united states, it is not the only one 

.uncle sam ,a bearded gentleman costumed in the red ,white and blue stars and stripes 

of the nations flag, is another well-known national symbol .according to legend ,this 

character is based on samuel wilson, the owner of a meat-packing business in troy 

,new york , during the war of 1812 ,sam wilsons company was granted a government 

contract to supply meat to the nations soldiers :this meat was supplied to the army in 

barrels stamped with the initials u,s, which stood for united state .however ,the 

country was at that time relatively young ,and the initials u.s. Were not commonly 

used. Many people questioned what the initials represented ,and the standard reply 

became (uncle sam ) for the owner of the barrels. It is now generally accepted that the 

figure of uncle sam is based on samuel wilson ,and u.s. Congress has made it official 

by adopting a resolution naming samuel wilson as the inspiration for uncle sam  

 

 

 ٍِزخ سجً, ٚ٘ٛ اٌؼُ عبَ اٌٛد١ذ., فئٔٗ ١ٌظ ٌٍٛلا٠بد اٌّزذذح سِضا ٚغ١ٕب ٘ٛ ٚادذ الأصٍغ إٌغش فٟ د١ٓ أْ

 اٌٛغ١ٕخ. ِؼشٚفخ سِض آخش ٘ٛ الأُِ اٌّزذذح , ٌٍؼٍُ ٚاٌّؾبسة ٚالأصسق الأدّش ٚالأث١ط فٟ إٌجَٛ , ثبٌّلاثظ

, رشٚٞ فٟ ٌزؼجئخ اٌٍذَٛ ِؾشٚع رجبسٞ, صبدت صّٛئ١ً ػٍٝ ٠ٍٚغْٛ ٘زا اٌذشف ٠ٚغزٕذ ٌلأعطٛسح ,غجمب ٚ

الأُِ  ٌجٕٛد اٌذىِٛخ اٌٍذَٛ ٌزٛس٠ذ ػمذا ٠ٍٚغْٛ عبَ ؽشوخ, ِٕذذ 8181ػبَ  خلاي اٌذشة٠ٛ١ٔٛسن , 

ِٓ اجً البِخ  اٌزٟ ٚلفذ, ق , ػ ثبلادشف الاٌٚٝ خزّٙب ِغ ثش١ًِ ٌٍج١ؼ فٟ رُ رٛف١ش٘ب ٘زا اٌٍذُ اٌّزذذح :

ِغزخذِخ  ٌُ رىٓ ٌٕب, ٚثبلادشف الاٌٚٝ صغبس اٌغٓ ٔغج١ب فٟ رٌه اٌٛلذ وبٔذ اٌجلاد ِٚغ رٌه , ِٛدذح. دٌٚخ

 ثش١ًِ.اٌؼُ عبَ( ٌٍّبٌه ) اٌشد ِؼ١بسأصجخ ٚ ِّثٍخ , ثبلادشف الاٌٚٝ ِب طوث١ش ِٓ إٌب ٚرغبءي ثؾىً ؽبئغ.

 جؼٍذ اٌّؤرّش ٌٕٚب صّٛئ١ً , ػٍٝ ٠ٍٚغْٛ اٌؼُ عبَ ِٓ اٌؾىً أْ ٠غزٕذ ٘زا ػِّٛب ِٚٓ اٌّغٍُ ثٗ ا٢ْ

 ٍؼُ عبَِصذس إٌٙبَ ٌ ثبػزجبس٘ب ٠ٍٚغْٛ صّٛئ١ً رغ١ّخ لشاس ِٓ خلاي رجٕٟ اٌشع١ّخ

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 اٌصذشاء

deserts ٞاٌصذبس 

dry جبف 

flat ِٗغطخ -ؽم 

areas إٌّبغك 

vegetation ٗاٌذ١بٖ إٌجبر١ 

hardly ثبٌىبد 

varied ِزٕٛع 

geographical ٗاٌجغشاف١ 

formations رؾى١لاد 

ranging رزشاٚح 

soft ُٔبػ 

rolling اٌّزذاٚي 

hills اٌزلاي 

stark رّبِب 

jagged ِٕٓغ 

cliffs إٌّذذساد 

a permanent ُدائ 

source ِصذس 

receive ٝرٍم 

amount ٗو١ّ 

rainfall ٘طٛي اٌّطش 

classified ِصٕف 

per year ع٠ٕٛب 

Plants إٌجبربد 

thrive رضد٘ش 

amounts اٌّجبٌغ 

such plant life ٗ٘زٖ اٌذ١بٖ إٌجبر١ 

variety ٍٗرؾى١ 

mechanisms آ١ٌبد 

obtaining ٍٝاٌذصٛي ػ 

survival ثمبء 

cactus صجبس 

store ِْخض 

amounts اٌّجبٌغ 

leaves ٠زشن 

stems ٠ٕجغ 



absorb اعز١ؼبة 

supply رض٠ٚذ 

mesquite اٌّغى١ذ 

extra ٟاظبف 

ordinary ٞاٌؼبد 

root جزس 

obtain ًرذص 

below ِٓ ًأل 

arid جبف 

surface عطخ 

 

 

Most people think of deserts as dry ,flat areas with little vegetation and little or no 

rainfall ,but this hardly true .Many deserts have varied geographical formations 

ranging from soft ,rolling hills to stark ,jagged cliffs, and most deserts have a 

permanent source of water .Although desserts do not receive a high amount of 

rainfall-to be classified as a desert ,an area must get less than twenty –five centimeters 

of rain fall per year-there are money Plants that thrive on only small amounts of water 

and deserts are often full of such plant life . 

Desert plants have a variety of mechanisms for obtaining the water needed for 

survival ,some plants ,such as cactus ,are able to store large amounts of water in their 

leaves or stems: after a rainfall these plants absorb a large supply of water to last until 

.the next rainfall , other plants ,such as the mesquite have extra ordinary deep root 

system that allow them to obtain water from far below the deserts arid surface 

 

طبء إٌجبرٟ ٚو١ّخ الأِطبس ل١ٍٍخ أٚ ٠ؼزمذ ِؼظُ إٌبط ِٓ اٌصذبسٜ ٚإٌّبغك اٌجبفخ ؽمخ صغ١شح ِغ اٌغ

ِؼذِٚخ, ٌٚىٓ اٌىث١ش ِٓ اٌصذبسٞ ٘زا صذ١خ ػٍٝ الإغلاق. ٚلذ اخزٍفذ اٌزى٠ٕٛبد اٌجغشاف١خ ثذءا ِٓ اٌزلاي, 

١ٌٕخ اٌّزذاٚي إٌٝ صبسر, ٚإٌّذذساد ٚخؾٕخ, ِٚؼظُ اٌصذبسٜ ِٚصذس دائُ ًٌ ا١ٌّبٖ ػٍٝ اٌشغُ ِٓ أْ 

ػب١ٌخ ِٓ ١ِبٖ الأِطبس إٌٝ أْ رصٕف ػٍٝ أٔٙب صذشاء, ٠جت أْ رذصً ػٍٝ اٌذ٠ٍٛبد لا ٠ذصٍْٛ ػٍٝ و١ّخ 

عٕز١ّزشا ِٓ عمٛغ الأِطبس ع٠ٕٛب, ٕٚ٘بن إٌجبربد اٌزٟ رضد٘ش ػٍٝ اٌّبي عٜٛ و١ّبد  12ِغبدخ ألً ِٓ 

 صغ١شح ِٓ اٌّبء ٚاٌصذبسٞ ٚغبٌجب ِب رىْٛ ١ٍِئخ ثبٌذ١بح إٌجبر١خ ِٓ ٘زا اٌمج١ً.

ب آ١ٌبد ِزٕٛػخ ٌٍذصٛي ػٍٝ ا١ٌّبٖ اٌلاصِخ ٌٍجمبء ػٍٝ ل١ذ اٌذ١بح, ٚثؼط إٌجبربد ِثً ٔجبربد صذشا٠ٚخ ٌذ٠ٙ

اٌصجبس, لبدسح ػٍٝ رخض٠ٓ و١ّبد وج١شح ِٓ ا١ٌّبٖ فٟ أٚسالٙب أٚ ٠ٕجغ : ثؼذ ٘طٛي الأِطبس ٘زٖ إٌجبربد رّزص 

اٌّغى١ذ ٚغ١ش اٌؼبد٠خ ٔظبَ  و١ّبد وج١شح ِٓ اٌّبء ٌزغزّش دزٝ . الأِطبس اٌّمجً, ٚإٌجبربد الأخشٜ , ِثً

 اٌجزس اٌؼ١ّك اٌزٟ رز١خ ٌُٙ اٌذصٛي ػٍٝ ا١ٌّبٖ ِٓ ِٕبغك ثؼ١ذح رذذ عطخ اٌصذبسٜ اٌمبدٍخ

 

 

 

 

 اسجٛ اٌذػبء ٌّٓ وزجٙب ٚرشجّٙب ٚٔغمٙب 



 


